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Inhoud: 

Van de voorzitter 

 

Oproep aan de 

leden 

 

Pff wat een 

weken,  

Met één zetel 

verschil een 

restzetel 

 

Houtstook… 
Algemene Beschouwingen 

 

PvdA afdeling Veenendaal 
 

Voorzitter: 
Jos Schilte 

e-mail: 
jos.schilte@ziggo.nl 

 
 

Secretaris: 
Dick Vink 

e-mail: 
veenendaal@pvda.nl 

 
 

Fractievoorzitter: 
Hans van Braak 

e-mail: 
hans.van.de.braak@veenendaal.

nl 
 
 

Website: 
www.veenendaal.pvda.nl  

 
Kijk op onze site voor  

actuele berichten, 
 de agenda  

en 
 activiteiten 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
Samen voor een sociaal 
Veenendaal 
 
Het kan niet anders dan dat 
ik mijn woordje begin met 
het ontvallen van onze grote 
leider Wim Kok, premier in 
een tijd dat de PvdA er heel 
wat beter voorstond dan nu. 

Natuurlijk hebben wij als 
afdeling moeite gehad met 
het afschudden van “de 
ideologische veren”, maar de 
manier waarop hij als 
premier is vertrokken was 
ook niet terecht, hij heeft 
veel voor het land en onze 
partij betekend. Gelukkig 
hebben de vele 
commentaren en toespraken 
na zijn overlijden hem 
alsnog de erkenning gegeven 
waar hij recht op had, ik hoef 
hier niets aan toe te voegen! 
 

 
Wim Kok 
 
Dan weer terug naar 
Veenendaal. Ondanks de 

tegenvallende uitslag is de 
afdeling met vereende 
krachten aan de slag gegaan. 
Het was van belang om 
rondom ons raadslid Hans 
een kring van personen te 
krijgen die hem in de 
komende periode kon 
ondersteunen. Helaas viel 
schaduwraadslid Moska al 
gauw uit en was het voor het 
andere schaduwraadslid 
Umar een lastige start.  
 

 
Hennie Bos 
 
Ondertussen heeft Hennie 
Bos aangegeven met name 
rond het sociaal domein een 
inhoudelijke bijdrage te gaan 
leveren. Een tweede 
commissielid heeft zich 
helaas nog niet aangediend. 
Gekozen is om dezelfde 
speerpunten als in de vorige 
periode te hanteren, dus 
vooral aandacht aan sociaal 
domein, minima, werk en 

http://www.pvda.nl/
mailto:veenendaa@pvda.nl
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inkomen en cultuur te 
besteden. Heel goed hierbij 
is dat Albert en Puck 
regelmatig Hans bijpraten 
over hoe de lijn door te 
zetten die eerder door de 
PvdA is ingenomen. Ook de 
steunfractie is hierbij van 
waarde. 
 

 
 
De bijeenkomst op 1 oktober 
waar we een hele avond met 
elkaar over onze koers 
hebben gepraat was zinvol 
en gaf weer hoe goed het is 
om met elkaar daar de 
ruimte voor te nemen en te 
discussiëren over de 
consequenties voor de 
opstelling van een lokale 
afdeling. Vooral nu onze 
partij in de oppositie zit en 
na de troonrede van de 
nieuwe coalitie.  
 
Dank nog aan Jan Langelaar 
en Ted Bosman die het 
initiatief hadden genomen 
om dit te organiseren. 
Jammer dat veel leden 
afwezig waren terwijl de 
vraag juist van de leden was 
gekomen. Op deze avond is 
wel het initiatief genomen 
om met de afdelingen uit de 
regio te gaan overleggen hoe 
en wat we samen kunnen 
doen om de PvdA weer 
zichtbaarder te maken. Dat 
overleg is ondertussen 
geweest en na een 

uitgebreide kennismaking is 
afgesproken om in de 
voorbereiding naar de 
verkiezingen volgend jaar 
(Provinciale, waterschappen 
en Europese) samen op te 
trekken en op korte termijn 
ideeën uit wisselen over 
activiteiten die we met 
elkaar kunnen ondernemen. 
 
Veel aandacht willen we de 
komende tijd besteden aan 
de communicatie: ook in de 
media moeten we zichtbaar 
blijven. Fijn dat Marjon hier 
een belangrijk aandeel heeft 
genomen om goed leesbare 
persberichten op te stellen. 
Ook aan contacten met 
Veenendaalse instellingen en 
organisaties wordt aandacht 
besteed en terwijl ik dit 
stukje schrijf is de begroting 
een hot item dat veel 
aandacht vraagt. Er wordt 
gewerkt aan diverse moties 
en amendementen. Hopelijk 
krijgen we het standpunt 
van de PvdA in diverse 
zaken weer goed voor het 
voetlicht.  
 

 

Jos Schilte, voorzitter 
 

 
 

Algemene 
Beschouwingen 
Programmabegroting 
2019-2022  
Lieve Veenendalers, 
inwoners en Veense 
ondernemers, op de tribune, 
in de raadszaal, maar vooral 
ook thuis en zij die 
meekijken en deze algemene 
beschouwingen volgen.  
De Partij van de Arbeid is 
haar verkiezingen ingegaan 
met als thema een inclusief 
Veenendaal en heeft dit met 
de meer begrijpelijker 
woorden "Een verbonden 
Veenendaal" genoemd. Met 
als ondertitel “iedereen telt 
mee, en iedereen doet mee” 
(uiteraard naar vermogen).  
De PvdA heeft ingestemd 
met het collegeprogramma 
dat de naam “iedereen doet 
mee” heeft meegekregen en 
door de unanimiteit is het 
een waar raadsprogramma 
geworden.  
Een raadsprogramma dat 
zich moet kenmerken in een 
open bestuursstijl, door met 
wisselende meerderheden, 
ontwikkelingen te 
ondersteunen en te initiëren 
die het meeste draagvlak in 
de samenleving heeft. Het 
zal nog wel even wennen 
zijn denkt de PvdA dan. Er 
wordt nog met enige 
regelmaat beterschap 
beloofd. Meedoen en 
draagvlak creëren is NIET 
met verregaande 

http://www.pvda.nl/
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uitgewerkte voorstellen 
komen, waar bewoners of 
bedrijven alleen nog maar de 
kleur van de voordeur 
mogen kiezen. De 
geloofwaardigheid van de 
politiek en het 
gemeentebestuur loopt grote 
deuken op als inwoners 
afhaken omdat er toch niet 
echt naar hun wordt 
geluisterd. Want zie je wel, 
ze doen toch wel wat ze zelf 
willen.  
 
En...hoezo participatie of 
doen wat de raad opdraagt: 
De raad heeft met 
uitzondering van de 
cultuurfobe SGP unaniem 
een amendement 
aangenomen om structureel 
geld (2ton) voor extra 
culturele activiteiten te 
besteden. We sturen het 
college weg met de opdracht 
een pizza te brengen en ze 
komen met Chinees eten 
terug. Ook lekker, maar niet 
wat we gevraagd hebben als 
raad. Ze dient naar ons 
oordeel dat amendement 
dan ook uit te voeren. Zo niet 
dan hebben we een ander 
probleem.  
 

 
 
De PvdA dient derhalve een 
amendement in op de 
huidige begroting om de 
dekking van de exploitatie 
van Lampegiet en 

Bibliotheek niet van het geld 
uit het voornoemde 
amendement te halen, maar 
ergens anders vandaan te 
halen.  
 
Het college, de boekhouders, 
excuus, de wethouder heeft 
toegezegd in de laatste 
raadsvergadering om 
aandacht te besteden aan de 
nijpende financiële 
exploitatie van deze 
culturele instellingen. We 
wachten dan ook af waar zij 
de dekking vandaan haalt.  
 

 
Raadszaal Veenendaal 
 
Ook de PvdA heeft de 
inspraak van deze culturele 
instellingen gehoord. En 
bovenal had de PvdA graag 
gezien dat voordat er ergens 
geld aan besteed wordt er, 
zoals dat ook door 
wethouder Lochtenberg 
steeds wordt benadrukt, 
eerst een plan aan ten 
grondslag ligt voor hoe de 
exploitatie te dekken en met 
welk bedrag. Ik verwacht dat 
het college bij monde van de 
wethouder hierop een 
antwoord heeft, want wij 
hebben het niet gezien.  
En natuurlijk door de 
individualisering en vaak 
verhardende standpunten 
krijgt niet ieder individu wat 
hij of zij graag wil. 

Solidariteit is kennelijk een 
begrip uit de vorige eeuw.  
Zeker zijn van een baan, 
zeker zijn van een fatsoenlijk 
dak boven het hoofd en 
zeker zijn van een veilige, 
duurzame leefomgeving, 
zeker zijn van zorg zijn de 
zaken waar we als PvdA 
voor blijven strijden. Waar 
politie, OM en gemeente 
voldoende middelen ook 
heeft om de ondermijning in 
vastgoed en drugswereld 
door criminelen te 
bestrijden. En ook een waar 
de sterkste en breedste 
schouders de zwaarste 
lasten dragen. Een 
samenleving waar we elkaar 
iets gunnen, en waar jaloezie 
geen plek meer zou moeten 
hebben. Een Veense 
samenleving waar toevallig 
geluk mag, maar waar 
verdriet en pech 
ondersteuning verdient en 
krijgt. Geen barmhartigheid 
of aalmoes, maar solidariteit. 
Ware Verbondenheid.  
 

 
 
Over verbondenheid 
gesproken. Door mijn 
voorgangers is er al 
uitgebreid over gesproken: 
het sociaal domein. Jaren van 
overschotten op de WMO 
gestort in de algemene 
reserve, besteed aan 
parkeren en God beter het 
weet ik wat waaraan, maar 

http://www.pvda.nl/
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in ieder geval niet aan het de 
mensen die het ‘t hardst 
nodig hebben. Over de 
ruggen van de minder 
bedeelden en mensen met 
beperkingen wordt de WMO 
en de jeugdhulpverlening nu 
ook nog van flinke financiële 
kaders voorzien die 
bijdragen aan perverse 
prikkels om extra zuinig te 
zijn op de WMO (lees nog 
scherper aan de poort) om 
de bestedingen in de 
Jeugdhulpverlening te 
lenigen. Het wordt hoog tijd 
dat we de bezuinigingen die 
de Rijksoverheid ons oplegt 
minder snel worden 
doorgevoerd, dat we meer 
krijgen en dat wij meer de 
regie op de uitgaven van de 
jeugdhulp kunnen 
herpakken. Ook al is het een 
open regeling. We zullen het 
college ondersteunen in 
zoekrichtingen dit laatste 
mogelijk te maken. En we 
denken daarbij aan een 
integralere aanpak met 1 
contactpersoon: 
casemanager.  
 

 
 
Kinderarmoede bestrijding, 
en het verlenen van een 
kinderpardon zijn daar al 
kleine bouwstenen. We 
zullen daarvoor ook een 
motie indienen.  

De PvdA ziet vele 
amendementen met 
gelijkluidende doelen en 
alleen met verschillende 
dekkingen. In het algemeen 
gesteld denkt de PvdA dat 
we ook moeten kijken naar 
het ambitieniveau dat het 
college nu voorstelt. Ik denk 
daarbij aan de vele 
miljoenen die worden 
uitgetrokken voor 
onderhoud en het naar 
niveau B brengen van het 
mos tussen te tegels op 
industrieterreinen. We 
moeten af van de gedachten 
dat asfalt na 7 jaar per 
definitie moet worden 
vervangen als het langer 
mee gaat. De Grebbeweg nu 
opgebroken krijgt een nieuw 
wegdek: was of is dat nu 
nodig? Ons gevoel zegt nu 
nee. Mag het daar een onsje 
minder zijn. Net als in het 
zorgdomein niet de 
commerciële doelstellingen 
laten prevaleren boven wat 
echt moet. Dus niet je 
gehoorapparaat vervangen 
omdat de verzekering 
voorschrijft dat je die om de 
7 jaar mag vervangen. Dit als 
zoekrichtingen waar we 
soms minder ambitieus 
mogen zijn. En qua 
voorzieningenniveau C zie ik 
ons nog niet als 
Ontwikkelingsland.  
 
Laten we qua zoekrichtingen 
wel openblijven, en geen 
proefballonnetjes oplaten 
over het bouwen van nieuwe 
kerncentrales zoals recent 
door de landelijke VVD, 
omdat dit CO2 neutraler is, 
maar voorbijgaan veiligheid 

en nauwelijks te verwerken 
gevaarlijk afval. Zoekrichting 
om de eigen bijdrage naar 
€20 te brengen is echt 
absurdistisch.  
Iemand die 4 uur per week 
huishoudelijke hulp nodig 
heeft betaald t.o.v. van de 
situatie afgelopen jaar dus 
€160/week meer!  
 

 
 
Een boven trendmatige OZB-
verhoging van 10% levert ca 
€1M1 op en een 
huiseigenaar van €250.000 
betaalt uiteindelijk ongeveer 
een glas wijn per maand 
extra door deze verhoging. 
Dus €3 tegenover €160 voor 
hen die het toch al niet meer 
kan betalen. Dus zelfs 20% 
OZB-verhoging en optrekken 
naar het landelijk 
gemiddelde moet 
bespreekbaar zijn. Maar wel 
met een plan wat we 
daarmee willen 
bereiken. We zullen zeker 
niet voor blanco cheque zijn 
om de OZB sec, dus zonder 
plan wat we er mee willen 
dekken, te verhogen. Ik denk 
dat we ons nog gezamenlijk 
moeten inspannen om met 1 
amendement te komen 
waarin we wel onze 
doelstellingen kunnen 
bewerkstelligen met de 
juiste dekking.  
De PvdA blijft kortom 
strijden voor een 
rechtvaardiger samenleving 

http://www.pvda.nl/
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en zullen er alles aan doen 
om een sluitende begroting 
te houden waarbij de Veense 
bevolking zeker is van goede 
zorg, dat we zeker van een 
baan, zeker zijn van een dak 
boven ons hoofd en waar we 
zeker zijn van een veilig en 
duurzame, goed bereikbare 
stad. Voor nu, maar vooral 
ook voor onze 
kleinkinderen.  
 

 
 

Een half jaar politiek  
 
Na een half jaar ervaring te 
hebben kunnen opdoen als 
schaduw-raadslid is dit een 
moment waarop ik kan 
terugblikken op een drukke 
maar plezierige periode. 
Ik begon de periode zonder 
concrete ervaring en in een 
nieuwe omgeving. Mijn 
eerste bijdrage had ik vrij 
snel nadat ik was 
geïnstalleerd. Ik weet nog 
goed hoe zenuwachtig ik 
was, maar gelukkig word ik 
goed begeleid, zowel binnen 
als buiten de Veenendaalse 
PvdA. Heb daardoor uit 
noodzaak de PvdA een 
avond mogen waarnemen, 
wat tot nog toe mijn 
moeilijkste vergadering was. 
Maar wel één waar ik het 
meeste van heb kunnen 
leren. Daar trek ik tot op de 
dag van vandaag nog steeds 
lering uit. 
Naast mijn bijdragen in het 
gemeentehuis heb ik 
gemerkt dat ik het leuk vind 
om in gesprek te gaan met 
mensen. Hoewel ik 

voorbeelden kan noemen 
denk ik dat hier mijn kracht 
zit en deze ideeën kan 
gebruiken binnen ons 
sociaaldemocratische 
gedachtegoed. Hier wil ik 
zeker meer gebruik van gaan 
maken, ook bij u. 
Ik heb nog een hoop te leren, 
ik hoop na een jaar mijn rol 
meer te kunnen vervullen.  
 

 
 
Samen met de afdeling 
kunnen we dat ook zeker 
waarmaken. Afsluitend hoop 
ik meer jongeren te mogen 
betrekken wanneer JS 
FoodValley een feit zal zijn. 
Daar strijd ik voor. 
Ik heb me gelukkig snel thuis 
kunnen voelen bij de lokale 
politiek en ik word ook 
steeds meer herkend, zelfs in 
Lisse! Die anekdote zal ik u 
persoonlijk mededelen 
wanneer u dat wenst. 
Een rode groet, 
Umar van de Pol 

 
Persbericht jeugdzorg 
 
Elk kind moet zeker zijn van 
goede zorg: Deel uw 
ervaringen met ons 
De PvdA vindt dat alle 
kwetsbare kinderen snel en 
dichtbij de juiste hulp 

moeten krijgen. Dat geldt 
voor de zwaardere vormen 
van hulp die nodig zijn, maar 
ook voor de lichtere. In 
Veenendaal krijgen niet alle 
kinderen de hulp die zij 
nodig hebben. 
De Jeugdwet, die in 2015 in 
werking is getreden, maakt 
dat gemeenten 
verantwoordelijk zijn voor 
de organisatie en uitvoering 
van jeugdzorg. 
De Veenendaalse Krant 
berichtte in augustus dat de 
gemeente Veenendaal een 
groot bedrag te kort komt 
om deze hulp te financieren.  
En niet alleen het geld is een 
probleem. Ook bij de 
uitvoering van de zorg vallen 
er soms grote gaten. Met als 
gevolg dat er Veense 
kinderen zijn die lang 
moeten wachten op de juiste 
hulp en zo tussen wal en 
schip terecht komen. 
De PvdA vindt dit een 
zorgelijke ontwikkeling. Wij 
willen dit bespreekbaar 
maken in de gemeenteraad. 
En daarvoor hebben wij de 
hulp nodig van 
Veenendalers! Wij willen 
mensen vragen hun 
ervaringen met ons te delen. 
Natuurlijk zijn ook positieve 
verhalen welkom. 
Persoonlijke verhalen 
kunnen de politiek helpen de 
juiste beslissingen te nemen. 
Uiteraard is uw anonimiteit 
gewaarborgd. 
Dus, heeft u ervaring met de 
Jeugdzorg in Veenendaal en 
wilt u uw ervaringen met 
ons delen?  

http://www.pvda.nl/
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Bel of mail dan met 
fractievoorzitter Hans van 
de Braak. 
 

 
 

Persbericht 
toekomstvisie  
Laat de haan weer 
kraaien! Hoe verder met 
de sociaaldemocratie? 
 
Dat het niet zo goed gaat met 
de sociaaldemocratie in het 
algemeen en met de PvdA in 
het bijzonder hebben de 
laatste verkiezingen ons heel 
duidelijk gemaakt. Vrijwel 
overal verloor onze partij 
zetels. De harde klap bij de 
landelijke verkiezingen in 
2017 vertaalde zich een jaar 
later lokaal bijna overal in 
nog hardere klappen. 
 
Waar ligt dit aan? Deugen 
onze idealen niet meer? Of 
zijn ze inmiddels voor bijna 
iedereen gerealiseerd? Of 
communiceren we niet 
duidelijk genoeg? Luisteren 
we te weinig naar wat er 
leeft in het land? 
 

 
Discussie 
 
De PvdA Veenendaal vond 
het hoog tijd om stil te staan 
bij de toekomst. Wat willen 

we en hoe gaan we dat doen? 
Dat deden we samen met de 
afdeling Ede en met Tweede 
Kamerlid John Kerstens. 
Fractievoorzitter Hans van 
de Braak: “Onze 
kernwaarden, emancipatie, 
participatie en solidariteit, 
zijn nog levendig genoeg. 
Maar we hebben fouten 
gemaakt. Mensen zijn 
afgehaakt. Dat moeten we 
durven toegeven en ervan 
leren.  
 
Wij moeten nu laten zien dat 
de PvdA het verschil kan 
maken. Door in de politiek 
de nadruk te leggen op goed 
werk tegen een fatsoenlijke 
beloning. Door mensen met 
een afstand tot de 
arbeidsmarkt kansen te 
bieden mee te doen. Door 
mensen –volwassenen én 
kinderen- met een 
taalachterstand actief en op 
tijd te helpen.  
 

 
John Kerstens 
 
John Kerstens was duidelijk: 
“We moeten óók onze 
successen durven laten zien. 
Op onze speerpunten werk, 
wonen, zorg en participatie 
hebben we mooie dingen 
geregeld en zijn we met 

andere druk bezig. We 
moeten dat zichtbaar en 
herkenbaar maken”. 
 
En hoe zit het met de 
jongeren? Het is niet meer 
van ‘nu’ dat mensen massaal 
lid worden van organisaties. 
Maar door zichtbaar te zijn 
en door onze idealen op een 
praktische en moderne wijze 
te vertalen kunnen wij zeker 
ook jongeren overtuigen van 
onze visie. Belangrijk is 
daarbij wel dat we meer 
verbinding zoeken met 
solidaire stromingen, 
bewegingen en ons meer 
richten op duurzaamheid en 
het betaalbaar maken van 
duurzaamheid voor 
iedereen. 
 
Van de Braak sluit positief 
af: “Als we op deze weg 
doorgaan, gaat de haan met 
de rooie veren weer kraaien. 
Wij laten ons geluid krachtig 
horen!”. 
 

 
 

Persbericht houtstook  

PvdA wil dat de gemeente 
duidelijker communiceert 
over de overlast van 
houtstook. 
 
Iedereen kent het wel: 
heerlijke lange en 
ontspannen zomeravonden 
in de tuin. Genietend van een 
drankje en leuk gezelschap. 
Tot je wordt weggerookt 
door het vuurtje van je 
buren. En natuurlijk wil 
niemand het plezier van een 
ander verpesten. Maar, wat 

http://www.pvda.nl/
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mag er nu eigenlijk wel en 
wat mag niet? Dat is in 
Veenendaal volkomen 
onduidelijk. 
 

 
Houtstook 
 
De gemeente heeft 
weliswaar een folder 
‘Overlast Houtstook’. Maar 
tot onze verbazing is deze 
folder zeer eenzijdig e staat 
er nauwelijks iets over de 
schadelijkheid en 
gezondheidseffecten.  
 
Daarnaast wordt de 
escalatieprocedure niet 
uitgelegd als het erom gaat 
dat betrokkenen er 
onderling niet uitkomen.  
Ook op de gemeentelijke 
website is niets te vinden 
over welke stappen de 
gemeente Veenendaal kent 
om tot een oplossing te 
komen.  
 
Daarom heeft Hans van der 
Braak, fractievoorzitter van 
de PvdA, de volgende 
schriftelijke vragen aan het 
college gesteld: 
 
- Gaat het college de 
gemeentelijke website 
voorzien van de laatste 
stand van zaken met 

betrekking tot overlast 
houtstook en daarbij de 
procedure publiceren die tot 
een oplossing moet leiden 
om overlast te beperken? 
 
- Gaat daarbij ook een extra 
uitleg komen over huizen of 
wijken die een warmte-
terug-win installatie hebben 
waar de overlast en het 
gezondheidsrisico nog 
groter zijn? 
 
- Wordt de folder ‘overlast 
houtstook’ aangepast door 
herdruk of voorzien van een 
sticker met een verwijzing 
naar de website waarin de 
handhavingsprocedure en 
het stappenplan wordt 
uitgelegd? 
 
 
- Gaat de gemeente ook 
proactief op haar website 
een ‘monitor’ plaatsen 
waarin windrichting en -
snelheid wordt weergegeven 
met als doel dat beneden 
windkracht 3 en bij mist een 
dringend negatief advies 
wordt gegeven om hout 
stoken achterwege te laten? 
 

 
 

Veenendaal: Houd de 
Brouwergracht schoon! 

 
Waarschijnlijk als gevolg van 
een zeer hete zomer is het 
water van de 
Brouwersgracht ernstig 
vervuild. Omwonenden, 
winkeliers en bezoekers 
ondervinden hier veel last 
van. 

 

 
Brouwersgracht 
 
De PvdA vindt dit een 
onacceptabele situatie en 
vraagt het college in actie te 
komen.  
Het schoonhouden van de 
gracht waarin voldoende 
doorstroming is, waarin er 
geen onveilige situaties 
(stank, ongezonde 
schimmels en algen) 
ontstaan is volgens ons de 
verantwoordelijkheid van de 
gemeente. 
Een vieze, stinkende gracht 
tast het imago van 
Veenendaal ernstig aantast 
als veilige, hele en schone 
stad. De PvdA vraagt de 
gemeente dit snel aan te 
pakken en wil weten wat er 
in het vervolg gedaan wordt 
om dit soort situaties zoveel 
mogelijk te voorkomen. 
Hiertoe zijn schriftelijke 
vragen ingediend. 
 

 
 

 

http://www.pvda.nl/
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